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Abstract (en)
[origin: ES8205547A1] Appliances for the partial dyeing of hair are intended, for example, to serve for dyeing individual strands of hair, in order to
achieve stylish effects as a result of the color contrast. To ensure that the appliance is mastered even by less experienced staff and that dyeing
is simplified and speeded up, the appliance has at least one guide prong (14), which is provided in its interior with a dye-feed bore (16) and on at
least one side, spaced at a distance from the prong end (19), with at least one peripheral dye-outlet orifice (21). The appliance also includes a dye
container (3), which is connected to the dye-feed bore (16) of the guide prong (14) and out of which the dye can be expressed by means of pressure,
and at least one masking prong (22) which is located spaced at a distance from the guide prong and covers hair not to be dyed and which is located,
approximately transversely to the working direction of the guide prong (14), next to the latter.

Abstract (de)
Geräte zum partiellen Einfärben von Haaren sollen beispielsweise dazu dienen, einzelne Haarsträhnen einzufärben, um durch die farbliche
Absetzung modische Effekte zu erzielen. Um zu erreichen, daß das Gerät auch von weniger geübtem Personal beherrscht wird und das
Einfärben vereinfacht und beschleunigt wird, weist das Gerät mindestens einen Führungszinken (14) auf, der in seinem Innern mit einer
Farbzuführungsbohrung (16) und an mindestens einer Seite in einem Abstand vom Zinkende (19) entfernt mit mindestens einer seitlichen
Farbaustrittsöffnung (21) versehen ist. Ferner gehört zu dem Gerät ein Farbbehälter (3), der mit der Farbzuführungsbohrung (16) des
Führungszinkens (14) verbunden ist und aus dem die Farbe mit Druck herauspreßbar ist, sowie mindestens ein in einem Abstand vom
Führungszinken entfernt angeordneter, die nicht einzufärbenden Haare abdeckender Abschirmzinken (22), der etwa quer zur Arbeitsrichtung des
Führungszinkens (14) neben diesem liegt.
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